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Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 19. října 2009 

 
Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Silva Macková, MgA. Blanka Chládková,

MgA. Ondřej Vodička, Ing. Ivana Oulehlová, Mgr. Petra Kaderková, BcA. Jitka
Honsová, Věra Kadlecová 

Omluveni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, Jiří Matoušek 
 
I. Chod fakulty: 

 Tajemník informoval o možné variantě ve věci ukončení pronájmu Kabinetu múz. Vlastník 
po jednání s právním zástupcem JAMU navrhl stavební úpravu prostor, a to tak, že by mohla 
část objektu po příslušných úpravách zůstat k užívání JAMU. Jednání budou pokračovat; 

 na zasedání UR DIFA JMU v pátek dne 16. října 2009 byl schválen seznam zkoušejících, 
kteří mohou být jmenováni do komisí na SZZ; dále bylo doporučeno, aby obsazení 
jednotlivých komisí bylo formálně zpřesněnou novou směrnicí děkana fakulty (komise 
minimálně 3-členné; členové musí mít vždy min. o stupeň vyšší vzdělání než úroveň, na 
kterou uchazeč aspiruje; v komisi vždy člen s akademickou hodností „doc.“ či „prof.“); 

 prof. Macková uvedla, že doposud neobdržela od pedagogů informace k anotacím (viz 
rozšířené KD z pondělí 12. října 2009); do anotací předmětu byla nově doplněna forma výuky 
„konzultace“; dále bude diskutována možnost změny názvu osobní specializace na volitelný 
předmět; každý ateliér by měl ustanovit pověřenou osobu (jakéhosi „ateliérového tajemníka“), 
která by zodpovídala za administrativní povinnosti ateliéru; 

 z informací rektorátu vyplývá jednoznačné stanovisko, že JAMU akceptuje svým studentům 
účastnících se stáže v rámci programu ERASMUS studijní plány dané smluvní školy a to v 
plném rozsahu; jednotlivé ateliéry DIFA JAMU mohou požadovat absolvování některého 
specifického předmětu i po návratu studenta ze stáže – kreditové ohodnocení by však nemělo 
být upravováno; 

 MgA. Chládková podala zprávu o jednání Rady VŠ - předsednictvo RVŠ schválilo návrh 
komise uměleckých vysokých škol hodnotit a následně financovat tyto vysoké umělecké školy 
na základě výstupu z VaV a stejně tak na základě výstupu z umělecké činnosti (ekvivalent pro 
RIV). Pro hodnocení na základě výstupu umělecké činnosti bude sloužit systémový Registr 
uměleckých výstupů (tzv. RUV), který bude typologizovat umělecké výstupy ve všech 
disciplinách a následně je bude klasifikovat; 

 Knihovní rada inovovala šablonu pro formální náležitosti diplomových Bc. i Mg. prací, což 
bude v nejbližších dnech dostupno i na webu JAMU; 

 ve čtvrtek dne 15. října 2009 se uskutečnilo výběrové řízení na pedagoga Ateliéru ADMaJT 
(Základy scénického světla), na jehož základě byl vybrán BcA. Jan Hons Šuskleb;  

 tajemník sdělil, že vedoucí pedagogové jednotlivých ateliérů budou požádáni o dodání 
podkladů ke Dni otevřených dveří, který se koná dne 7. listopadu 2009 mezi 10.00 – 12.00 hod. 

 
II. Zahraniční oddělení: 

 KD souhlasí se služební cestou prof. Mgr. Zoji Mikotové a doc. Wolfganga Spitzbartdta 
na mezinárodní konferenci týkající se divadelní pedagogiky s názvem „Divadlo a rozpor 
v Evropě“, která se uskuteční v termínu 23. – 25. října 2009 v Německu (Chemnitz). 
Pořadatelé účastníkům hradí dopravu, ubytování a stravu; 

 KD schválilo mimořádné stipendium studentům Darině Kovářové, Veronice Lazorčákové  
a Tomáši Davidovi (III. roč. Mg., ČH) ve výši 10.000,- Kč jako podporu v souvislosti 
s cestou na mezinárodní divadelní a filmový festival v Moskvě (termín 2. – 7. 11. 2009). 
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III. Oddělení vnějších a vnitřních vztahů: 
 na FRVŠ podána žádost o změnu provedení dotace z kapitoly OON (na „služby“) u projektu, 

jejichž řešiteli jsou: prof. A. Goldflam, doc. A. Bergman, prof. Z. Mikotova a O. Smilkova a 
to z důvodu interního způsobu účtování workshopu na lektorskou smlouvu; 

 byla uzavřena darovací smlouva s firmou CAT CUT s.r.o. o tisku plakátu na významné akce 
DIFA JAMU (smlouva platná do 31. prosince 2009). 

 
IV. Studijní oddělení: 

 MgA. Marek Hlavica, Ph.D. - žádost o umožnění realizace předmětu osobní specializace 
"Internetový seriál" - na předmět se zapsali jen 4 studenti s intenzivním zájmem – pedagog je 
v interním poměru, kolegium souhlasí; 

 KD rozhodlo, že poplatek za habilitační řízení Mgr. A. Špačkové bude prominut – kandidátka 
nebyla informována předem, habilitační řízení nebylo úspěšné; 

 kolegium odsouhlasilo změnu časového harmonogramu akademického roku 2009/2010. 
Změna se týká termínu I. SZZ a II. SZZ - tyto termíny se vzájemně prohodí – tzn. že I. SZZ 
bude probíhat v termínu 6. - 10./9 2010 a II. SZZ bude probíhat v termínu 13. - 17./9 2010; 

 Ing. Oulehlová oznámila svoji účast na veletrhu pomaturitního vzdělávání Gaudeamus dne 
20. října  2009 a poděkovala prof. Mackové a MgA. Chládkové za zajištění služby studentů na 
další dny;  

 Jan Krupa (I. roč. Bc., D) - žádost o uznání maturity z francouzského a španělského 
jazyka místo předmětu "Cizí jazyk". Maturitu vykonal na Gymnáziu Matyáše Lercha a podle 
rozhodnutí MŠMT má tato maturitní zkouška platnost státní všeobecné jazykové zkoušky – 
žádost je podpořena souhlasným stanoviskem pedagoga francouzštiny i španělštiny (A. 
Noubel) - kolegium schvaluje; 

 Jiří Novotný (II. roč. Bc., JT) - žádost (oznámení) o ukončení studia. Kolegium žádost 
akceptuje – schvaluje ukončení studia k 31. říjnu 2009; 

 MgA. Tereza Čadilová (II. roč. DSP, DM) – žádost (oznámení) o ukončení studia. Kolegium 
žádost akceptuje – schvaluje ukončení studia k 31. říjnu 2009. 

 
 

zapsala: Věra Kadlecová     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


